
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 23. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 250
Hvorfor har regeringen valgt at indføre en blankmedieafgift, der er er mere end dobbelt
så høj som Blankmedieudvalgets anbefalede niveau, når IFPI i deres rapport Musiksel-
skaber 2019 oplyser at 97,5 pct. af den digitale omsætning kommer fra streaming, og
at salget af både CD’er og downloads, der muliggøre lovlig privatkopiering, er reduceret
markant i de senere år?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Britt Bager (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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